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Pobednik
Sud je presudio i ja se u skupštinsku klupu 
vraćam kao pobednik, što sam i najavio kada 
su me primorali da je napustim.

Tibor Vaš, odbornik i 
potpredsednik Gradskog odbora 

LSV Zrenjanin

Pre mesec i po na sednici Skupštine grada 
Zrenjanina postavio sam pitanje zbog čega 
se iza stola predsedništva više ne nalazi i za-
stava AP Vojvodine. Nisam dobio odgovor. 
Upozorio sam još tada da je takav čin kršenje 
Ustava Republike Srbije kojim se Vojvodini 
omogućuje da ima svoj grb i svoju zastavu. 
Nisam dobio odgovor. Mesec i po kasnije 
vojvođanske zastave više nema ni na Grad-
skoj kući, ni na nekoliko javnih preduzeća i 

ustanova. Dobili smo odgovor: zastava Voj-
vodine sa Gradske kuće je na pranju, a rezer-
vne nema. I još, da, biće vraćena. I vraćena 
je. U redu, ali šta ćemo onda sa logičnim pi-
tanjima kao što su: gde su rezervne, koje su 
sigurno ostavljene? I gde je ona iz skupštin-
ske sale? Da li je za njeno pranje potrebno 
više od mesec i po, a za ovu sa Gradske kuće 
je potrebno samo nekoliko dana? Je li razli-
ka u stepenu zaprljanosti ili u firmi koja ih 
pere? I gde su one sa zgrada Kulturnog cen-
tra i „Čistoće i zelenila“? Da li je moguće da 
za sve imaju rezervne, samo za vojvođansku 
nemaju? Nisam dobio odgovor ni na ova pi-
tanja. Ponos Vojvođana i Voj-
vođanki prkosiće ovakvim 
i svim ostalim pokušajima 
omalovažavanja vojvođan-
skih simbola. Nećemo ni-
šta prećutati, nećemo do-
zvoliti da nas provociraju 
i vređaju naše dostojanstvo 
lekcijama o pranju. 
Vratićemo vojvo-
đansku zastavu 
na sva mesta na 
kojima treba da 
se nalazi. Na-
p o m i n j e m , 
zastava Voj-
vodine je 
pre svega u 
srcu. I tu si-
gurno ostaje!

Vratićemo zastavu 
AP Vojvodine
svuda gde treba 
da bude

UVODNIK

Piše: Dejan Čapo, predsednik Gradskog 
odbora LSV Zrenjanin i šef odborničke grupe 
LSV u Skupštini grada Zrenjanina

Zastava AP Vojvodine je pre 
svega u srcu. I tu sigurno ostaje!

ZRENJANIN – Aleksandar Marton, odbornik u Skupšti-
ni grada Zrenjanina, istakao je da savremena praksa ras-
pisivanja izbornog procesa u zemljama s demokratskom 
tradicijom, podrazumeva jasno naznačene procedure i 
strogo poštovanje termina, a da je zrenjaninska izborna 
praksa još daleko od evropske. 
– Raspisivanje izbora za savete mesnih zajednica grada 
Zrenjanina učinjeno je veoma brzo, neka dva meseca 
pre najavljenog roka. Mnogi su bili iznenađeni samim 

raspisivanjem za 27. januar 2013. godine. Ipak, mesne 
zajednice su ušle spremne u ovaj brzopleto započet po-
sao. Usaglašeni su statuti mesnih zajednica s Odlukom o 
mesnim zajednicama grada Zrenjanina, formirane su iz-
borne komisije i započeo je proces kandidovanja – rekao 
je Marton i dodao da je, za samo nekoliko dana, desetine 
kandidata prikupilo potrebnih 20 potpisa. On je podsetio 
i da je svaki kandidat imao obavezu da lično obezbedi pri-
sustvo potpisnika pred komisijom. 
– Kandidati su radili sve u skladu s procedurom i termini-
ma. Ali onda je usledio hladan tuš. Izbori su pomereni za 
3. februar 2013. godine. Mesne zajednice su primorane da 

čitav proces kandidovanja započnu od početka. Kandida-
ti koji su već sakupili potrebne potpise i dokumentaciju 
moraju da ponove čitav proces – istakao je Aleksandar 
Marton i napomenuo da Liga socijaldemokrata Vojvodi-
ne takvo ponašanje gradske vlasti smatra nedopustivim i 
da se nada da ovakve greške neće obesmisliti sam izborni 
proces. – Apelujemo na gradske službe da u narednom 
periodu ozbiljnije shvate svoj posao i prestanu da prave 
greške koje nisu zabeležene u modernoj političkoj isto-
riji Zrenjanina. Seća li se iko izbora u Srbiji, Vojvodini ili 
Zrenjaninu koji su zakazivani, pa odjednom pomerani, u 
pola termina? Očigledno je da vlast u Zrenjaninu postav-
lja standarde koji govore kako ne treba raditi i kako se 
krše zakonom propisane procedure i rokovi – upozorio 
je Marton. 

Kardinalne greške nove  
gradske vlasti prilikom
zakazivanja izbora za 
savete mesnih zajednica!

Seća li se iko izbora u Srbiji, 
Vojvodini ili Zrenjaninu koji su 

zakazivani, pa odjednom pomerani, 
u pola termina, upitao Marton

ZRENJANIN – Potpredsednik Gradske organizacije 
Lige socijaldemokrata Vojvodine Zrenjanin i odbornik 
LSV u Skupštini grada Zrenjanina Tibor Vaš, kome je na 
poslednjem zasedanju oduzet odbornički mandat, po-
tvrdio je na konferenciji za novinare u sredu, 23. janu-
ara, da je Upravni sud odlučio da je zrenjaninska skup-
ština nezakonito postupila. On je tom prilikom zatražio 
i da odgovorni za to protivzakonito delo sad podnesu 
ostavke na svoje funkcije. 
– Danas sam poštom dobio odluku Upravnog suda, ko-
jom se uvažava moja žalba i kojom se poništava rešenje 
Skupštine grada Zrenjanina od 22. decembra prošle go-
dine. Ovakvom odlukom se potvrđuje da smo svi mi iz 
Lige socijaldemokrata Vojvodine bili u pravu kad smo 
upozoravali zrenjaninsku vlast da rade protivzakonito – 

istakao je Vaš.  On je dodao da je zakon veoma precizno 
definisao slučajeve u kojima odbornički mandat sme da 
se oduzme i da u njegovom slučaju skupština za to nije 
imala zakonsko utemeljenje. 
– Sud je presudio i ja se u skupštinsku klupu vraćam kao 
pobednik, što sam i najavio kada su me primorali da je 
napustim – podsetio je Vaš.
– Opet je dokazano da gradski čelnici nisu dorasli da 
vode ovaj grad na pravičan i odgovoran način i da se 
trenutno bave sporednim stvarima, umesto da brinu o 
Zrenjaninu i njegovim građanima i građankama – rekao 
je Vaš, upozoravajući da je zrenjaninskoj vlasti najvažni-
je kako da sačuva skupštinsku većinu. 
– Dokazali su da ne umeju da vode Zrenjanin – izjavio 
je Tibor Vaš.

Nisu dorasli da vode ovaj grad

aleksandar marton upozorio
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Mužlja: postavljanjem eko-česme do boljeg vodosnabdevanja
MUŽLJA – Asfaltiranje ulica, 
zatim promena dotrajalih ban-
dera i uređenje javne rasvete 
prema Ulici Braće Fogaroši, 
asfaltiranje ulica, samo je deo 
rezultata u borbi Ligaša za  bolji 
kvalitet života građanki i građa-
na u Mužlji. U narednom peri-
od sledi asfaltiranje ulica koje su 
oštećene, nastavak promena dr-
venih bandera i uređenje javne 
rasvete, posebno oko škole. Ona 
je nedovoljno osvetljena, što 
predstavlja rizik za kretanje dece 
u večernjim satima. Potrebno je 

srediti zid oko groblja jer postoji 
stalna bojazan da će se srušiti i 

ugroziti nečiju bezbednost. Bu-
dući da je kvalitet vode izuzetno 

loš, a mesna zajednica velika, li-
gaši najavljuju postavljanje eko-

česme kako bi olakšali snabde-
vanje pijaćom vodom.

U Mesnoj zajednici „Šumica“, 
zahvaljujući angažmanu ligaša, 
rekonstruisana je asfaltna pod-
loga u Topličinoj, Radničkoj, Lo-
zničkoj, Principovoj, Šabačkoj i 
delom u Ulici 6. maja. Asfaltira-
ne su i biciklističke i pešačke po-
vršine. Rekonstruisan je i Princi-
pov most, a duž obale Begeja do 
raskrsnice Topličine i Prizrenske 
ulice, ka lokalitetima u ulicama 
Spasoja Stajića i Žike Grujina, 
postavljene su konstrukcije za 

dečju igru i klupe. Sad je neop-
hodno izmestiti i rekonstruisati 
vodovodnu mrežu u ulicama 
6. maja, Barnić Nedeljka, Bore 
Stankovića i Strelišnoj, za šta je 
već napravljen projekat kojim 
će aplicirati na pokrajinskom 
konkursu. Osnovnoj školi „Jo-
van Jovanović Zmaj“ nedostaje 
fiskulturna sala, a čitavoj mesnoj 
zajednici i dečja igrališta i ure-
đene zelene površine, pa ligaši 
kažu da imaju pune ruke posla. 

Mnogobrojni rezultati u MZ „Šumica“ 

miroslav tabački baltić radoslava jovanović veljko

šandor erdeg

norbert gombarjolanka živkov

tibor zombori veronika gera

arpad tot

pavle nećakov

vilmoš lazar dekanj

deže bata

stojanka p. baranji

žužana konja

erika korovljev

tibor vaš

šandor egete

ligašice i ligaši na izborima 
za savete mesnih zajednica

VREDNI I DOBRI LJUDI ZA NAŠE MESNE ZAJEDNICE
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MZ „Veljko Vlahović“: 
Među prioritetima  
i stabilnije elektrosnabdevanje
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Ligaši su u Mesnoj zajednici 
„Mala Amerika“ inicirali otva-
ranje ambulante, pokrenuli 
projekat za izgradnju eko-če-
sme, a ulice Kej 2. oktobra i 
Begejski red čekaju na asfalti-
ranje. Sad je potrebno rekon-

struisati javnu rasvetu u ulici 
Begejski red i u naselju Đuro 
Đaković. Takođe, nastaviće se 
i sa izgradnjom kišne kanali-
zacije i parkinga, a i pešačka 
staza ispod Žutog mosta biće 
rekonstruisana. – Deca u Ma-

loj Americi čekaju na postavku 
dečjeg igrališta u sportskom 
centru. Upravo zbog njih ne 
smemo dozvoliti izgradnju 
prevlake, kojom bi magistrala 
prolazila kroz našu mesnu za-
jednicu – poručuju ligaši.

ZRENJANIN – Žitelji Mesne 
zajednice „Dositej Obrado-
vić“ najbolje znaju koje su 
potrebe njih i njihovih kom-
šija. Ligaši kažu da je u Ulici 
Ive Vojnovića neophodno 
pre svega asfaltiranje, dok u 
Ulici dr Laze Kostića treba 
bolje održavati javnu rasvetu. 
Problem predstavlja i to što 
atmosferski talog nije kvali-
tetno usmeren ka šahtovima. 
Svakodnevne poteškoće nam 

predstavlja i loše regulisan 
parking ispred „Ideje“. Podse-
timo, ligaši su popločali mali 
park i Ulicu dr Laze Kostića, 
postavili korpe za otpatke i 
sredili ulaz u zgradu mesne 
zajednice. Ligaši I ligašice iz 
tog kraja kažu i da zajedno sa 
građanima mogu još mnogo 
toga da urade za Mesnu za-
jednicu „Dositej Obradović“ i 
doprinesu da život u njoj bude 
kvalitetniji i bezbedniji.

Mnogo posla u MZ „Dositej Obradović“

Nastavićemo gde smo stali u MZ „Dolja – Crni šor“ 

Postavljanje rasvete na dečjem igralištu u Ulici Mite Milovanova, or-
ganizacija bazara zdravlja, čišćenje obale Begeja i gradnja kanala za 
odvođenje suvišnih voda, samo su 
deo sa spiska rezultata ligaša u Me-
snoj zajednici „Dolja – Crni šor“. 
Dodajmo tome i uređivanje atar-
skih puteva, rekonstrukciju ulica i 
trotoara, uređivanje Banatske ulice 
i prostora ispred osnovne škole, 
parka ispred Mesne zajednice i još 
mnogo toga. – Nastavićemo tamo 
gde smo stali. Radimo na daljoj re-
konstrukciji ulica i asfaltiranju, na 
izgradnji trotoara i uređenju zele-
nih površina – poručuju ligaši.

Z a hv a l j u j u ć i  a n g a -
ž m a nu  l i g a š a  u  Me -
s n o j  z a j e d n i c i  „Ve l j k o 
Vl a h ov i ć “  a s f a l t i r a n e 
s u  u l i c e  Nov o s a d s k a  i 
S l av k a  R o d i ć a ,  i z g r a -
đ e n a  j e  i  p u š t e n a  u  r a d 
e k o - č e s m a .  B e t on i r a -
n i  s u  t ro t o a r i  u  v e ć i n i 
u l i c a  s  n i s k o g r a d nj om , 
re a l i z ov a n o  j e  i  b o l j e 
o s v e t l j e n j e  n a  r a s k r-
s n i c a m a  i  d e č j i m  i g r a -
l i š t i m a .  –  Pom o g l i  s m o 
u  u re đ e nj u  č a k  1 4  d e č -
j i h  i g r a l i š t a ,  a  u z  n a š u 
p om o ć  n e k o l i k o  v r t i ć a 
j e  d o b i l o  n ov e  k l i m e  i 
i t i s on e .  B r i n e m o  i  o  j e -
d i n o j  o s n ov n o j  š k o l i  u 
n a š o j  m e s n o j  z a j e d n i -

c i ,  k o j o j  s m o  p o k l on i l i 
b i nu  i  t r a k t or  z a  k o -
š e nj e  t r av nj a k a  –  k a ž u 
l i g a š i .  Na  p o du ž e m 
s p i s ku  u s p e h a  j e s t e 
i  i z g r a đ e n i  pr i l a z  z a 
o s o b e  s  i nv a l i d i t e t om  i 
kup ov i n a  k l i m e  z a  a m -
b u l a nt u ,  r a d  bro j n i h 
u d r u ž e nj a  g r a đ a n a . . . 
Ka o  j e d a n  o d  g l av n i h 
pr i or i t e t a  z a  n a re d n i 
p e r i o d  n av o d e  s t a b i l -
n i j e  e l e k t ro s n a b d e v a -
nj e ,  o z e l e nj av a nj e ,  a s -
f a l t i r a nj e  S t r a ž i l ov s k e 
u l i c e  i  p o b o l j š a nj e  r a -
z re š e nj a  u l i č n o g  o s v e t -
l j e n j a  u  Fr u š k o g or s k o j 
i  i z g r a d nj u  s p or t s k i h 
t e re n a . 

Ne dozvoliti prolazak 
magistrale kroz MZ „Mala Amerika“

šomođi šandor

karačonji jovanka obradović milan radišić nada

ajeti ajredin

žebeljan pavel gardinovački svetozar

šujica angelina dragan nedeljkov belić sanja

Ligi socijaldemokrata Voj-
vodine u Zrenjaninu godi-
nama prilaze vredni i dobri 
ljudi koji u njoj vide stranku 
spremnu da uradi nešto ne 
samo za Vojvodinu, nego 
i konkretno za svoj grad i 
njihov kraj u zrenjaninskoj 

opštini. Predstavljamo vam 
deo te porodice.  Neki od 
tih ljudi su se već dokazali 
časnim, upornim ligaškim 
radom za svoje Mesne za-
jednice i građani ih već po 
tom radu prepoznaju. Neki 
se sada prvi put kandiduju 

i traže poverenje građana. I 
jedni i drugi kažu: kada se 
drugi bore za maksimum - 
ligaši se bore za više od tog 
maksimuma. Svi oni mogu 
postići više od svakog mak-
simuma za svoju Mesnu za-
jednicu. 

VREDNI I DOBRI LJUDI ZA NAŠE MESNE ZAJEDNICE
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Čenta: U toku rekonstrukcija vodovodne mreže

ČENTA – Kopanje kanala, 
asfaltiranje ulica, postav-
ljanje četiri ref lektora u 
školskom dvorištu, četiri 
nasipanja otresišta, nasi-
panje zemljanog atarskog 
puta i čišćenje deponije 
samo su neki od rezul-
tata koji su postignuti u 
prethodne četiri godine u 

Mesnoj zajednici „Čenta“. 
Pored toga, započeta je i 
rekonstrukcija vodovodne 
mreže na kojoj se još radi. 
U narednom periodu po-
trebno je rešiti pitanje ka-
nalizacije, asfaltirati Aval-
sku, Nikole Tesle, Ive Lole 
Ribara, Toze Markovića, 
Pupinovu, Stevice Jovano-

vića, Vinogradarsku i još 
nekoliko ulica. Takođe, po-
trebno je betoniranje pe-
šačkih staza i postavljanje 
ulične rasvete po rubovima 
sela, ali i  izgradnja vrti-
ća. Ligaši najavljuju da će 
na svemu tome raditi kao 
i dosad, zajedno sa građa-
nima.

Botoš: Mnogo urađeno, a ima još da se radi

BOTOŠ – Četiri godine se 
vredno i sistematično radi-
lo u Mesnoj zajednici „Bo-
toš“. Asfaltirane su ulice, 
sređivana je javna rasveta, 
uređen atarski put Botoš–
Lukićevo, posađene su sad-
nice radi postizanja vetro-
zaštitnog pojasa, urađena 
je sadnica zgrade Doma 

zdravlja, a veći deo posla 
je obavljen zahvaljujući do-
brom menadžmentu koji je 
preko konkursa obezbedio 
novčana sredstva. Uz sve to 
pomognut je i rad udruže-
nja građana i sportskih sa-
veza. Ligaši u Botošu kažu 
da je u narednom periodu 
neophodno popraviti jav-

nu rasvetu i osvetljenje na 
mostu, urediti divlje de-
ponije, betonirati oštećene 
betonske staze i izgraditi 
nove. Pored Rodoljuba Su-
jića (na fotografiji), kandi-
dat za savet mesne zajedni-
ce je i Dragan Grujić, a za 
Nadzorni odbor MZ Siniša 
Sremac.

4

Posle četiri godine više je nego jasno

LIGAŠI SE DOKAZALI RADEĆI ZA SVOJE KOMŠIJE
Teško je pogledati u bilo koji kraj Zrenjanina, a pogotovo one gde je LSV bila na vlasti a da se ne vidi koliko toga može da se učini za poboljšanje života građana i koliko 
komšije i prijatelji zajedno, uz slogan i moto „Zato što živimo ovde“ mogu da učine za svoje mesto i svoj kraj.

Tako je u protekle četiri godine 
u Mesnoj zajednici „Aradac“ 
završena izgradnja evangeli-
stičke kapele i počela izgradnja 
pravoslavne. U toku je izgrad-
nja i opremanje fiskulturne 
sale u osnovnoj školi. Atarski 
putevi su poravnati i rekon-
struisani velikom dužinom, 
a posebno na svim kritičnim 
mestima. Kanali su popravlje-
ni. Uspostavljena je i saradnja 
koja je rezultirala zajedničkim 
projektima sa udruženjem 
„Harmonija“, a organizovana 
su i druženja uz pomoć Kluba 
ljubitelja kobasica i Kluba lju-
bitelja vina. Ligaši kažu da na 
tome neće i ne smeju stati i da 

su Arađanima i Arađankama 
potrebni fekalna i kišna ka-
nalizacija. Hitno je potrebna i 
rekonstrukcija elektroenerget-
ske mreže, odnosno zamena 
električnih stubova i montaža 

transformatora. Neophodno je 
i ulaganje u putnu infrastruk-
turu. U pojedinim ulicama 
potrebno je samo „presvlače-
nje“ asfaltom, ali neke treba i 
skroz asfaltirati.

Rešenje za problem pijaće 
vode vide u izgradnji česmi 
s filtriranom vodom. Kako 
kažu, svesni su i problema 
komasacije, a neće zapostaviti 
ni pomoć udruženjima građa-

na, klubovima i društvenim 
organizacijama. Naša Mesna 
zajednica mora biti bezbedna 
za sve njene stanovnike i insi-
stiraćemo na većem prisustvu 
policije u njemu. 

A rame uz rame sa Ečkom i 
Belim Blatom kao mesto sa 
velikim turističkim potenci-
jalom izdvaja se i Orlovat. Ko 
god da dođe mora biti spre-
man na to da se tu pije dobro 
vino i jede dobra hrana. Mora 
znati da su Orlovaćani i Orlo-
vaćanke srčani i pošteni ljudi, 

koji svakog gosta dočekuju 
čašicom priče o bogatoj isto-
riji ovog predela i tradiciji, od 
očeva nasleđenoj. U Orlovatu 
su rođeni Uroš Predić, Ema-
nuil Antonović, Evgenije Ar-
senović, Petar Arsenović. Taj 
kraj je bio i ostao poznat i po 
vrsnim kovačima, kolarima, 

vunovlačarima, kožuharima 
i starim zanatima. I danas 
Orlovaćani vredno čuvaju vi-
nograde i svake godine orga-
nizuju nadaleko poznate de-
gustacije orlovatskog vina. – 
Zbog toga što volimo ovakvu 
Mesnu zajednicu „Orlovat“ i 
jer želimo u njoj i da ostane-

mo, potrudili smo se da život 
u njoj bude uređeniji, sređeni-
ji, bezbedniji i lepši. U buduć-
nosti, gradićemo, radićemo, 
odvodnjavaćemo, sadićemo, 
štitićemo, asfaltiraćemo, sre-
đivaćemo. Jer takav je red i on 
se kod nas poštuje – poručuju 
ligaši iz Orlovata.

Aradac zaslužuje bolju bezbednost

U Orlovatu će se graditi, saditi, 
odvodnjavati i asfaltirati

adam goda

rodoljub sujić

miroslav šćevkovesna stančić

adam radlinski

jano janošik

đokić drago

miodrag mirkonjev

jano bartoš

paljo široki
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Čenta: U toku rekonstrukcija vodovodne mreže

ČENTA – Kopanje kanala, 
asfaltiranje ulica, postav-
ljanje četiri ref lektora u 
školskom dvorištu, četiri 
nasipanja otresišta, nasi-
panje zemljanog atarskog 
puta i čišćenje deponije 
samo su neki od rezul-
tata koji su postignuti u 
prethodne četiri godine u 

Mesnoj zajednici „Čenta“. 
Pored toga, započeta je i 
rekonstrukcija vodovodne 
mreže na kojoj se još radi. 
U narednom periodu po-
trebno je rešiti pitanje ka-
nalizacije, asfaltirati Aval-
sku, Nikole Tesle, Ive Lole 
Ribara, Toze Markovića, 
Pupinovu, Stevice Jovano-

vića, Vinogradarsku i još 
nekoliko ulica. Takođe, po-
trebno je betoniranje pe-
šačkih staza i postavljanje 
ulične rasvete po rubovima 
sela, ali i  izgradnja vrti-
ća. Ligaši najavljuju da će 
na svemu tome raditi kao 
i dosad, zajedno sa građa-
nima.

LIGAŠI SE DOKAZALI RADEĆI ZA SVOJE KOMŠIJE
Ne može u Belom Blatu da se 
pije najgora voda
 
Ligaši u Mesnoj zajednici „Belo Blato“ kažu da to mesto 
ima potencijal da postane jedna od najznačajnijih desti-
nacija za seoski turizam, zbog čega je izgrađen i jedin-
stveni Eko-centar, koji se sastoji od etno kuće, učioni-
ce i suvenirnice. U saradnji s pokrajinskim nadležnim 
sekretarijatom i Fondacijom „Carska bara“ izgrađen je i 
Međunarodni istraživački centar. Nisu zanemarili ni po-
ljoprivredu, pa su obezbedili sredstva i očistili atarske 
kanale za odvodnjavanje, odnosno izmuljavanje i uređe-
nje atarskih puteva. Prošle godine je počela sa radom i 
zubarska ambulanta. Sada treba omogućiti da radi više 
od dva dana nedeljno. Ligaši poručuju i da je krajnje vre-
me da stanovnici Belog Blata dobiju kanalizaciju i asfalt 
umesto kaldrme. Nemaju nameru da ćute i trpe da se 
u Belom Blatu pije najlošija voda u Banatu, da škola i 
dalje nema fiskulturnu salu, a komšije plaćaju porez na 
njive koje ne mogu da obrađuju jer su im otete tokom 
izgradnje drugog pojasa odbrambenog nasipa, koji čak 
nije ni završen.

I žitelji Ečke traže bolju bezbednost
 
Ečka takođe ima velik turistički potencijal. O njenim prirodnim lepotama, od kojih su neke i zakonom zaštićene 
zbog svoje posebnosti, nadaleko se zna. Tome su doprineli i sami ligaši koji 
su zasadili nekoliko hiljada sadnica drveća koje sada krase njihovo mesto. I 
nastaviće, kažu, da ozelenjavaju svoju Ečku. Inače, ligaši su u Ečki ostvarili 
nekoliko važnih projekata, počev od renoviranja ambulante i rada dugoo-
čekivanog vrtića, do asfaltiranog puta koji su dobili stanovnici ulica Unirea 
i Ličke. Život meštana Ečke obogaćivali su i raznovrsni kulturni i zabavni 
sadržaji, a ligaši se mogu pohvaliti i značajnim aktivnostima udruženja gra-
đana. Pronašli su i rešenje za privlačenje sredstava u Mesnu zajednicu, a na 
konkurse čeka i spreman projekat za uličnu mrežu i odvod atmosferskih 
voda iz sela, kako bašte više ne bi bile plavljene. Ligaši poručuju da neće 
zapostaviti ni ostale svakodnevne potrebe meštana, kao što su pravo na čistu 
pijaću vodu, bolji međumesni prevoz i uređenje pijačnog parkinga. I oni 
kažu da će insistirati i na podizanju stepena bezbednosti u svom mestu.

Melenci: Želimo da budemo prepoznatljivi
 
Aktuelan saziv Mesne zajednice „Melenci“, od 2009. godine do danas, može se pohvaliti značajnim poslovima među 
kojima posebno ističu rekonstrukciju ulične rasvete, betoniranje oko tri kilometra staza kroz selo, izgradnju isto toliko 
puta kroz atar i kilometar u vinogradima. Pored toga, iskopan je bunar za seoski vodovod i nekoliko kilometara kanala 
za odvodnjavanje kroz atar. U polovini sela izgrađena je kanalizacija, a ne treba zaboraviti ni izgradnju dva bunara za 
napajanje jezera Rusanda. Melenci su dobili i dve raskrsnice na kojima su postavljeni semafori, najmlađima je sada na 
raspolaganju igralište u parku, a rekonstruisana je i bioskopska sala. Omladinski dom dat je u zakup i kompletno renovi-
ran. Uz seosku ambulantu, renoviran je i toranj na crkvi, deo fasade, a sređena je i rasveta na tom objektu. Krov na zgradi 
mesne zajednice je saniran. Izdavanjem livada mesna zajednica povećala je sopstveni prihod sa 600.000 na 3,2 miliona 
dinara godišnje. Kao prioritetne poslove za naredni period ligaši najavljuju: završetak bazenskog kompleksa, izgradnju 
svlačionice i tribina na seoskom stadionu, asfaltiranje tri ulice u selu, uređenje obale jezera Rusanda, završetak rekon-
strukcije seoske crkve, renoviranje zgrade mesne zajednice, nastavak izgradnje puteva kroz atar, završetak kanalizacije u 
selu i elektrifikaciju salaša u ataru sela Melenci. – Potrudićemo se i da seoska slava Duhovi i Svetsko prvenstvo u kuvanju 
čobanskog paprikaša dobiju mesto u turističkom kalendaru Republike Srbije. Za realizaciju nekih od ovih planova biće 
nam potrebna pomoć pokrajinskih sekretarijata za poljoprivredu, energetiku i sport i omladinu, s kojima smo uspešno 
obavili preliminarne razgovore – najavljuju ligaši iz Melenaca. Kandidati za Savet MZ su Bojan Bogaroški, Slobodan 
Beljin, Dragan Maletin, Dragan Radišić, i Gordana Boškov Maletin, a za Nadzorni odbor MZ Duško Vujić.

Skelom preko Tise, ali uvek nazad u Taraš
 
U prethodnih nekoliko godina Mesna zajednica „Taraš“ nastojala je da reši što više infrastrukturnih i komunalnih pro-
blema kako bi meštankama i meštanima olakšala svakodnevni život. Angažmanom ligaša, u centru sela postavljena je 
nova rasveta, ograđena je polovina seoskog groblja, oko kilometar i po ulica presvučen je asfaltom, a ekipe „Čistoće i 
zelenila“ odavde odnose smeće. Važni poslovi su koji su odrađeni jesu i čišćenje oko dva i po kilometara kanala u ataru, 
čišćenje ćuprija za odvod vode iz naselja, čišćenje i iskop dela kanala pored sela. Urađeno je pojilište za stoku na pašnja-
ku, zemljani put prema Melencima na tri kritična mesta nasut je rizlom, a renovirana je i skela za prelaz poljoprivredne 
mehanizacije preko Tise, na bačku stranu, gde Tarašani imaju svoju zemlju koju obrađuju. Sada je potrebno urediti ulič-
nu rasvetu u sporednim ulicama s obzirom na to da na razdaljini od 200-300 metara ne radi nijedna sijalica. Mnogo bi 
značilo i asfaltiranje oko šest kilometara puta prema Melencima, kao i izgradnja četiri do pet kilometara puta do naselja 
Babatovo, sa dve trake. U planu je kažu i razvoj turizma, uređenje plaže na Tisi, kao i rad na poboljšanju kvaliteta 520 
hektara pašnjaka i pošumljavanju. Kandidati Lige za Savet MZ su Boža Marinkov i Igor Tolmač.

Digitalizovana telefonska cen-
trala i asfaltiranje Jankove, Pro-
leterske i Begejske ulice samo su 
neki od mnogobrojnih rezultata 
ligaša u Mesnoj zajednici „Jan-
kov most“. Sad selo mora dobiti 
kanalizaciju, potrebno je uraditi 
i gasifikaciju Jankovog Mosta, 
asfaltirati sve preostale ulice, 

urediti prostor za deponiju, kao 
i obezbediti odnošenje smeća. 
Insistiraće se i na poboljšanju 
međumesnog saobraćaja, boljoj 
javnoj rasveti i gradnji eko-če-
sme, kako se voda ne bi kupova-
la. Kandidati LSV za Savet MZ 
Jankov Most su Gabriel Carina 
i Mihail Ungur

MZ „Jankov Most“: Što 
pre izgradnja kanalizacije

spasoje gavrilović

erne ladvanski

janko šofranko

ištvan požar

snežana uzon jović minodoraka
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Farkaždin: Rešiti problem prevoza putnika i đaka do Zrenjanina
FARKAŽDIN – Zahvaljujući an-
gažmanu ligaša, u prethodnom 
periodu u Mesnoj zajednici „Far-
každin“ izgrađen je bunar, mnogo 
je učinjeno na asfaltiranju ulica i 
uređenju javne rasvete, a među 
rezultatima je i čišćenje deponija, 
uređenje oko kilometar atarskog 
puta, izgradnja dečjeg igrališta i 
uvođenje gradske čistoće. U na-

rednom periodu ligaši planiraju 
rad na renoviranju krova mesne 
zajednice, čišćenju divljih de-
ponija i uginuća, pročišćavanju 
prolaza kanala za odvod pod-
zemnih voda u selu, rešavanje 
problem zakupa lokala. Takođe, 
planira se i uređenje groblja i po-
pravka kapele. Jedan od gorućih 
problema koji treba rešiti jeste i 

prevoz putnika i đaka na relaciji 
Farkaždin–Zrenjanin. Potrebno 
je izgraditi i telefonsku centralu, 
obilaznicu za poljoprivrednu 
mehanizaciju, te još barem jedan 
bunar i eko-česmu. Kandidati 
LSV za Savet MZ su Vasa Jova-
nov, Jovan Maksimov, Milovan 
Savić, Miroslav Jovanov, Dragan 
Rakić i Pero Vidaković.

ligaši dokazani borci za bolji život kako u zrenjaninu tako i u mestima koja mu gravitiraju

MNOGO REZULTATA I JOŠ 
MNOGO POSLA  JER GRAĐANI 
ZASLUŽUJU DA ŽIVE BOLJE
Ne postoji problem u bilo kom delu Zrenjanina a da ga ligaši nisu ili već rešili ili da rade na tome da bude rešen. I, kažu, nema tu velike politike. Reč je o potrebi da svi 
žive bolje. Niko ne voli neki grad i neki njegov kraj kao ljudi koji u njemu žive. Rezultati koje ligaši pritom ostvaruju pokazuju da bi u toj ljubavi teško bilo ko mogao s 
njima da se takmiči.

Rešiti problem teretnog 
saobraćaja u MZ „Gradnulica“ 
 
U Mesnoj zajednici „Gradnulica“ ligaši su uređivali parkove i 
zelene površine, čistili okolinu, pomagali školi, obezbedili asfal-
tiranje puteva, omogućili uređenje trotoara i tražili bolju rasve-
tu. Sad će se, kažu, angažovati kako bi to naselje bilo rastereće-
no od teretnog saobraćaja, a bolje funkcionisao gradski prevoz. 
Nedostaju prodavnice, uređenija sportska i dečja igrališta, još 
nekoliko parkova, uređenija infrastruktura i prostori u kom će 
mladi moći da organizuju svoje vreme. – Sve ovo preuzimamo 
na sebe – poručuju ligaši.

Završićemo započeto u MZ „Stajićevo“ 

Savet Mesne zajednice „Stajićevo“ kao svoje najvažnije poslove 
ističe postavljanje rasvete na magistralnom putu pored izleti-
šta na Begeju, izgradnju eko-česme, početak izgradnje atarskih 
puteva i kapele na mesnom groblju. Ligaši upozoravaju da je 
Stajićevo jedna od retkih mesnih zajednica koja nema fekalnu 
kanalizaciju i nema rešeno pitanje mesne tržnice. Ulični pute-
vi su u lošem stanju, a trotoari su dotrajali. Započeta izgradnja 
atarskih puteva nije završena, kao ni izgradnja kapele na me-
snom groblju. Potrebno je okončati radove na rekonstrukciji 
sportsko-rekreaktivnog centra, a OŠ „Sveti Sava“ nedostaje i 
fiskulturna sala. 

U MZ „Lukićevo“ možemo i moramo više 

Ligaši u MZ „Lukićevo“ u prethodnom periodu gradili su atarske 
puteve, kišne kanale, uređivali mesnu zajednicu, ozelenjavali je i 
ulepšavali. Letos su im u tome pomogli i mnogobrojni prijatelji iz 
Gradskog odbora LSV Zrenjanin, kad su svi zajedno čistili selo i 
okruženje. Kažu, neće se zaustaviti na otvaranju apoteke, rekon-
strukciji rasvete u Birčaninovoj i Železničkoj ulici, ugradnji digi-
talne telefonske centrale i novim drvoredima. Planiraju, mogu i 
moraju mnogo više jer hoće da pokažu da MZ „Lukićevo“ može 
biti mesto u kojem mladi ostaju. Kandidat LSV za Savet MZ Luki-
ćevo je Tomislav Bačić.

ištvan đemant

vladimir ungur

ljubomir slako milan đurić - đura

nenad radonić

milena tomin

slobodan milankov

mileta nikolić

goran todić

srđan kojčićzlatoja ludoški
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Mihajlovo: Prioritet razvoj komunalne infrastrukture
MIHAJLOVO – Problemi koji muče 
stanovnike Mesne zajednice „Mihajlovo“ 
jesu nezavršen vodovod, kanalizacija i 
asfaltiranje puteva. Takođe, ligaši u Mihaj-
lovu ističu i da je potrebno renoviranje ka-
pele, sređivanje atarskih puteva i čišćenje 
kanala. Među prioritetnim zadacima u 
narednom periodu jeste i završetak statue 
Svetog Mihajla, fiskulturne sale i renovira-
nje krova KUD-a, kao i postavka satova 
u toranj crkve. Članovi I članice LSV u 
Mihajlovu poručuju i da je neophodno 
nastaviti dobru saradnju sa svim udru-
ženjima građana koju neguju već dugo. – 
Zajedničkim radom uspećemo da uradi-

mo sve neophodno za bolji kvalitet života 
stanovnika Mesne zajednice „Mihajlovo“ 
– kažu ligaši iz Mihajlova. Pored Janoša 

Bognara i Oskara Čordaša(na fotografija-
ma) kandidat LSVza savet MZ Mihajlovo 
je i Norbert Laslo 

Izgraditi pijacu, opremiti ambulantu i 
asfaltirati MZ „Zeleno polje“ 

Ligaši se uveliko spremaju da ako osvoje vlast u Mesnoj zajed-
nici „Zeleno Polje“ obezbede sredstva za opremanje ambulante, 
izgrade pijacu i reše pitanje redovnijih polazaka gradskih autobu-
sa. Hitno je potrebno asfaltiranje Ulice Nade Dimić i produžetka 
Ulice Ivana Meštrovića. Šumadijska ulica jeste asfaltirana, ali je u 
lošem stanju, širina puta je tri metra i kroz nju redovno prolaze 
kamioni teški i po 30 tona. – Zato zajedno s građanima apelujemo 
da se u toj ulici zabrani saobraćaj za teška motorna vozila – poru-
čuju ligaši u MZ „Zeleno polje“.
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Plan ligaša u Mesnoj zajedni-
ci „Žarko Zrenjanin“ za idući 
period poduži je, a dosadaš-
nji rezultati ogromni. Nakon 
radova u Štrosmajerovoj, 
Veselina Masleše, na delu Že-
lezničke i Čakija Jožefa više 
nema neasfaltiranih ulica. 
Završeno je i uređenje pešač-
kih prelaza, uređen je park 
Titov gaj, gde su napravljena 
igrališta za košarku, fudbal i 
odbojku na pesku, postavlje-
ni su reflektori. 
Vrtići sad imaju nove tepihe, 
zavese, klima-uređaje, dok je 
u OŠ „Dr Jovan Cvijić“ ob-
novljena ograda oko školskog 
dvorišta. Najmlađi sad imaju 
na raspolaganju sedam novih 
igrališta, a na onim starijim 
popravljene su sprave. Sre-
đena su i igrališta za fudbal i 
košarku u Studeničkoj ulici, 
u Kumanačkog odreda i na 
Duvanici, oko kog je celom 
širinom postavljena i za-
štitna ograda. Ambulanti u 

Štrosmajerovoj pomognuto 
je u obnovi apoteke koja je 
izgorela u požaru, nabavci 
klima-uređaja, novih stolica 
za lekare i zubnu ambulantu, 
krečenju i popravci električ-
ne instalacije. Urađeni su i 
atarski putevi, a nastavak je 
planiran za proleće. Postav-
ljen je hidroagregat u naselju 
Brigadira Ristića i tako rešen 
problem koji je više od hilja-
du građanki i građana dotad 
imalo tokom letnjih meseci s 
vodosnabdevanjem. 

MZ „Žarko Zrenjanin“: Nema ulica bez asfalta

miroslav jovanov

janoš čapo

vladimir frenc

milena sič

besu virdžinelmilan rašeta

rudolf findić

brankica suvačarev
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Mnogo ulica za asfaltiranje 
u MZ „Sava Kovačević“ 

Članice i članovi LSV U Mesnoj zajednici „Sava Kova-
čević“ kažu da je tu potrebno asfaltirati ulice Rovinjsku, 
Barsku, Matije Gupca, Skopsku, Ruđera Boškovića i Mo-
starsku. Takođe, kažu, neophodno je rešiti probleme u 
vezi s javnom rasvetom u Barskoj, Ilindenskoj, Tetovskoj, 
Mostarskoj i u Ulici Seleši Barbare. Zamena drvenih ban-
dera potrebna je u ulicama Jovana Dučića, Petra Mećave, 
9. maja i Adija Endrea. Kako kažu, hitno treba izgraditi i 
kanalizaciju u Rovinjskoj i Ulici Madač Imrea.

aleksandar ormoš žužana đurđev

đura kovač
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ZRENJANIN – Vojislav Matić 
je kandidat Lige socijaldemo-
krata Vojvodine za poslanika 
u Skupštini AP Vojvodine na 
predstojećim ponovljenim 
pokrajinskim izborima u iz-
bornoj jedinici 17 predviđe-
nim za 17. februar. Kao du-
gogodišnji član stranke, član 
njenog Glavnog i Izvršnog 
odbora, i predsednik Odbora 
za sport u GrO LSV Zrenja-
nin, poručuje da je spreman 
za izborno nadmetanje za 

mesto u pokrajinskom parla-
mentu, što je za njega velika 
čast. 

Podrška desetoro poslanika 
 
Vojislav Matić najavljuje da 
će sve ono što bude izgovorio 
u kampanji, kad bude iza-
bran, i ostvariti. – U tome će 
mi pomoći desetoro poslani-
ka LSV u Skupštini AP Voj-
vodine, pre svega oni koji su 
iz Zrenjanina. Za razliku od 
republičke vlasti, vlast u po-
krajini čvrsto sačinjava koali-
cija u kojoj je i LSV, a pošto su 
ovo pokrajinski izbori, živim 

u dubokom uverenju da nam 
je svima u ovom trenutku 
Vojvodina na prvom mestu. 
Upravo zato sam s visokim 
stepenom odgovornosti i pri-
hvatio sve izazove i zadatke. 
I sve to sa ciljem poboljšanja 
uslova života i rada svih gra-
đanki i građana opštine kada 
dobijem poverenje birača, 
a siguran sam da je u ovom 
trenutku poverenje građana u 
LSV iz dana u dan sve veće – 
rekao je Matić, ocenjujući da 

je već svima postalo jasno da 
bez jake zakonodavne, sud-
ske i izvršne vlasti, kao i voj-
vođanske imovine i izvornih 
prihoda, nema ni jake i boga-
te Vojvodine.
 
Dokazan u radu 
za Zrenjanin
 
Magistar Vojislav Matić rođe-
ni je Zrenjaninac. Ovde je za-
vršio osnovnu i srednju školu, 
a diplomirao je na Fakultetu 
za sport u Novom Sadu, gde 
je i magistrirao na temi „Eva-
luacija faktora uticaja na re-
zultate u sportu opštine Zre-

njanin“. Značajan deo njegove 
biografije jesu i rezultati koje 
je ostvario kao rvač. Matić je 
od 2008. do 2012. obavljao 
funkciju člana Gradskog veća 
zaduženog za oblast sporta u 
gradu Zrenjaninu. U zrenja-
ninskom Sportskom savezu 
obavljao je dužnost višeg sa-
vetnika. Pored sporta, zajed-
no sa ostalim zrenjaninskim 
ligašima i ligašicama, radio 
je i na poboljšanju kvaliteta 
svih sfera života sugrađanki i 
sugrađana.
 
Nastaviće započeto
 
– U proteklom periodu po-
stigli smo uspehe u svim me-
snim zajednicama. Asfaltira-
li smo ulice, obnovili ošteće-
ne, u naseljenim mestima se 
radilo na izgradnji atarskih 
puteva, rekonstrukciji javne 
rasvete, postavljanju tamo 
gde je nije bilo i promeni 
drvenih bandera. Manje-
više isti problemi muče 
naše sugrađanke i sugrađa-
ne, ali važno je da su naši 
ljudi sistematično pratili 
situaciju, identifikovali pro-
bleme, a to je prvi korak 
ka rešavanju istih. U 
narednom periodu 
nastavićemo za-
počete poslove, 
posebno kroz 
k o n k u r i -
sanje za 
sredstva 
kod re-
publičkih 
i pokrajin-
skih fondova – 
objasnio je Matić.

kandidat lsv na ponovljenim pokrajinskim izborima

Vojislav Matić: 
Vojvodina 
na prvom 
mestu

Planovi

Tokom sportske karijere osvojio je dve bronzane medalje 
na evropskim prvenstvima, treće mesto na Mediteranskim 
igrama, kao i zlato i srebro na balkanskim šampionatima. Pored 
toga, četrnaest puta se okitio titulom državnog prvaka, od 
pionirskog do seniorskog uzrasta. 1989/1990. godine proglašen 
je za najboljeg sportistu grada Zrenjanina. Nakon takmičarske 
karijere stečeno znanje nastavio je da prenosi na mlađe sportiste, 
a založio se i za to da Zrenjanin postane domaćin nekoliko 
velikih rvačkih takmičenja. Prošle godine Evropska rvačka 
federacija dodelila mu je najviše priznanje – Zlatni orden za 
doprinos rvačkom sportu.

Sportista evropskog ranga

Kandidat Lige socijaldemo-
krata Vojvodine za poslani-
ka u Skupštini AP Vojvodine 
mr Vojislav Matić ukazao je 
na dodatno centralizovanje 
grada Zrenjanina, koje je 
sprovedeno od 6. jula. 
– Mesne zajednice su do sko-
ro raspolagale određenim 
sredstvima, koja su pored 
budžetskog dela, dolazila i 
od samodoprinosa, naftne 
rente, davanja u zakup pro-
stora i slično. LSV je i tada 
ukazivala na pojedine pro-
bleme koji su bili evidentni, 
ali mnogo manje izraženi 
nego danas. Sada su ukinuti 
svi prihodi mesnih zajedni-

ca koje su one ostvarivale i 
sav novac se direktno sliva 
u kasu gradskog budžeta. 
Odatle se za određene na-
mene preraspodeljuje u me-
sne zajednice – objasnio je 
Matić. 

Ko bolje zna probleme 
mesne zajednice 

od ljudi koji u 
njoj žive?

On je upitao 
ko to misli da 
poznaje pro-

bleme mesne 
zajednice 

bolje od 
ljudi koji 
u njoj 
ž i v e . 
Kako je 
r e k a o , 

L S V 
želi da 

skrene pa-
žnju svim 
građanima 
i građan-
kama gra-

da Zrenjanina, a pre svega 
gradskoj vlasti, o neophod-
nosti i razlozima za rešava-
nje tog problema. 
– Zakonom o lokalnoj samo-
upravi gradovima, među ko-
jima je i Zrenjanin, omogu-
ćeno je da budu podeljeni u 
više opština. To pravo dosad 
su iskoristili samo Beograd, 
Niš i Požarevac. Zrenjanin 
ima 123.000 stanovnika i 
druga je opština po veličini 
u Srbiji sa 1.400 kvadratnih 
kilometara, a prva u APV 
– podsetio je kandidat LSV 
za poslanika u vojvođanskoj 
skupštini, napominjući da 
bi, kad bi grad bio decen-

tralizovan i podeljen na više 
opština, svima bi bilo lakše.

Bolje za Melence, Botoš, 
Čentu, Tomaševac, 
ali i za sam Zrenjanin

– Naša sela su udaljena i 
do 35 km od grada. Zašto 
bi Melenčani, Botošani, 
Čenćani, Tomaševčani i 
drugi sve poslove završava-
li u Zrenjaninu ako sve to 
mogu da urade na nekoliko 
stotina metara ili kilometa-
ra od kuće? Cilj formiranja 
gradskih opština bio bi i 
rasterećenje gradske upra-
ve, pa bi i ona mogla lakše 
da funkcioniše – istakao je 
Vojislav Matić, dodajući da 
je načinjen pomak napred 
ka decentralizaciji time što 
se sada u nekim mesnim 
kancelarijama mogu izva-
diti osnovna dokumenta, 
ali da je načinjen i velik ko-
rak unazad time što su se 
mesnim zajednicama odu-
zeli računi i, samim tim, 
prihodi.

ZRENJANIN TREBA
DECENTRALIZOVATI!

VOJISLAV MATIĆ


